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To: 5.1.2e EEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Tue 12/1/2020 4:17:24 PM

Subject: FW: Uitvoeringsoverleg Covid-19 vaccinatie met LHV en VWS

Received: Tue 12/1/2020 4:17:25 PM

FW: Randvoorwaarden LHV Covid-19 vaccinatie RE]

HoIEEE

Zie hieronder en in de bijlage input voor het overleg morgen.
De LHV en PG hebben randvoorwaarden afgesproken en onder die randvoorwaarden heeft de LHV het vaccineren aan de leden

voorgelegd en akkoord gekregen.
Belangrijkste knelpunten/onduidelijkheden schetst EEE hieronder, zo haal ik ze ook uit het mailverkeer met de LHV. Rode

tekst heb ik toegevoegd. Dat is een toelichting op dubbele registratie:

(oa mogelijk afwijken van organisatie griep, mogelijke dubbele registratie/ door de overheid bekostigde tijdige aanpassing van het

His voor selectie patiénte en aanpassen Griepmodule HIS, vrijwaring van claims, vangnet)

Laat maar weten wie van ons er gaat. Ik heb eerlijk gezegd het idee dat wij zeker bij deze bespreking iets minder een

(inhoudelijke) rol hebben maar er vooral zitten om als CZ goed aangehaakt te zijn. En vanaf nu e.e.a. verder te kunnen

oppakken. Wat dat betreft kan ik wel gaan. Maarals jij hier een iets meer bestuurlijke rol vanuit CZ ziet, dan kan jij gaan.

Misschien is het ook niet gek om vanuit CZ beiden onze gezichten te laten zien, omdat we vanaf nu denk ik ook meer een rol

gaan spelen in dit proces en de overleggen me de LHV (haal ik uit dat uitvoeringsplan van PG).

(EE

van: [IESECIIIN) EXE @minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 16:00

@minvws.nl>

@minvws.nl>;[CRE<BEXEDM© minvws.nl>
Onderwerp: RE: Uitvoeringsoverleg Covid-19 vaccinatie met LHV en VWS

Dank voorje bericht. Zie bijgaand de mail van 17-11 aan de LHV. Goed om deze te hebben!

Wat betreft je vraag over het starten van het vaccineren, ik kreeg net een pushbericht van de NOS (;-)) dat Hugo de Jonge heeft

aangegeven dat het vaccineren wrs rond 4 januari start. Dat zal dan — als het goed is — voor de verpleeghuisbewoners en

verstandelijk beperkten gelden (aangezien die als prioritaire doelgroep genoemd zijn). En ik neem aan ook de medewerkers in die

instellingen. Maar ik moet eerlijk bekennen dat ik dit niet met zekerheid durf te zeggen (en me kan voorstellen dat eea ook afhangt

van welk vaccin als eerste beschikbaar komt en in hoeverre dit vaccin geschikt is voor deze doelgroepen).

En dan je laatste vraag over grootste bespreekpunt, waarschijnlijk heb je al veel aan de bijgevoegde mail. Die geeft wellicht al meer

duidelijkheid over waar de knelpunten zitten (oa mogelijk afwijken van organisatie griep, mogelijke dubbele registratie, vrijwaring

van claims, vangnet).

lk hoop datje hier voor nu mee geholpen bent.

Groet,

Ministerie van VWS

Directie Publieke Gezondheid

Afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

Telefoonnr 0

E-mail minvws.nl

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 15:10
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Aan:IEEE)EEE@ minvws.. >; EKER.JER0 ninvws.nl>
Onderwerp: RE: Uitvoeringsoverleg Covid-19 vaccinatie met LHV en VWS

Vanuitihks schuift [EJ en/of ik morgen aan bij het overleg met de LHV.

Zouden jullie me voorafgaand daaraan (liefst vandaag) nog van wat info kunnen voorzien?

* Specifiek begreep ik dat er met de LHV al afspraken zijn gemaakt over hun rol bij het vaccineren (Mail aan LHV van 17-11).
Hebben jullie deze mail (vertrouwelijk) voor mij?

¢ Daarnaast heb ik de planning niet scherp en jullie vast ook nog niet. Maar hebben jullie iets meer informatie over wanneer

we denken dat het vaccineren van medische risicogroepen en ouderen door de huisartsen gaat gebeuren?
Waar mikken we op?

= Wat is het grootste knelpunt/uitdaging voor de huisartsen? Waar zal het in het overleg voornamelijk over gaan? Is er nog

iets uit te onderhandelen?

Als ik het goed begrijp beginnen we met vaccineren van bewoners en personeel in verpleeghuizen en verstandelijk beperkten in

een instelling.
Daarbij heeft de huisarts volgens mij nog geen rol, dus die moeten de tranche erna aan de bak. Of gaan de huisartsen nu

misschien toch ook eerder vaccineren?

En ik sluit niet uit, dat huisartsen een rol hebben bij een deel van de mensen in kleinschalige woonvormen. Die krijgen nu ook

soms hun huisartsenzorg vanuit de Zvw (en geen instellingsarts) en staan dan gewoon bij de huisarts ingeschreven.
Maar misschien dat het juist meer voor de hand ligt om de instellingen dan zorg te laten dragen voor alle inwoners, ook die van

kleinschalige woonvormen waar de mensen wel een eigen huisarts hebben.

Ik hoor het graag!

I

---—-Oorspronkelijke afspraak-----

van:IEEEBEENo ninvws.o)>
Verzonden: dinsdag 1 december 2020 11:27

);IEEBCEe hv;IEEEe hv.n;
)

Onderwerp: Uitvoeringsoverleg Covid-19 vaccinatie met LHV en VWS

Tijd: woensdag 2 december 2020 10:00-11:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.

Locatie: webex (zie link)

Hierbij nodig ik u uit voor dit overleg naar aanleiding van de mail van [IEEE

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2¢ / Ministerie van VWS

telefoon 070EEN

Wanneer het tijd is, start u hier uw Webex-vergadering.

Vergaderingsnummer (toegangscode) EI

Wachtwoord voor vergadering [SSFP
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woensdag 02 december 2020

10:00 | (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen | 1 uur
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